
Protokół Nr XXXVI 

sesji Rady Miejskiej w Szydłowie, która odbyła się w dniu 20 września 2021 r. 
w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Szydłów. 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 9 3 0 , a zakończyły o godz. 10 3 0. 
W obradach sesji udział wzięło 12 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. Lista 
obecności radnych jest załącznikiem do protokołu. 

Ad. 1. 

Obrady XXXVI sesji RM otworzyła i przewodniczyła obradom Pani Katarzyna Skuza -
Przewodnicząca Rady Miejskiej, która przywitała Burmistrza Miasta i Gminy - Pana 
Andrzeja Tuza, Panią Skarbnik Alicję Kłonicką, radnych obecnych na sesji 
i pracowników UMiG. Wszyscy obecni radni w liczbie 12 zgłosili swoją obecność na 
obradach. Przewodnicząca stwierdziła quorum i rozpoczął obrady RM w Szydłowie. 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła radnym proponowany porządek obrad 
XXXVI sesji RM: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji RM. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Szydłów z prac w okresie między 

sesjami RM. 
6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2021 - 2031 -
projekt Nr XXXVI/ 202/ 2021, 

- zmian w budżecie Gminy Szydłów na 2021 rok - projekt Nr XXXVI/ 203/ 2021, 
- zmiany statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Szydłowie - projekt Nr XXXVI/ 204/ 2021, 

- wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Szydłów do Wiślańskiego 
Klastra Energii - projekt Nr XXXVI/ 205/ 2021, 

- zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Szydłów - projekt Nr XXXVI/ 206/ 2021 

- rozpatrzenia skargi z dnia 17.08.2021 r. (data wpływu 18.08.2021 r.) na 
Burmistrza Miasta i Gminy - projekt Nr XXXVI/ 207/ 2021, 

- przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w celu uzyskania opinii 
dotyczących zmian statutów jednostek pomocniczych Gminy Szydłów-
projekt Nr XXXVI/ 208/2021. 

7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zamknięcie obrad. 



Po przedstawieniu porządku obrad Przewodnicząca RM zwróciła się do radnych 
o zgłaszanie wniosków lub uwag co do zmiany lub uzupełnienia tegoż porządku 
obrad. Takie uwagi oraz wnioski nie zostały zgłoszone. W związku z czym poddała 
pod głosowanie jawne proponowany porządek obrad i porządek ten został przyjęty 
jednogłośnie -12 głosów „za". 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że do chwili rozpoczęcia sesji nie 
wpłynęły wnioski lub zastrzeżenia, co do treści protokołu z poprzedniej, tj. sesji 
Nr XXXV z dnia 23 lipca 2021 r. i zwróciła się do radnych o zgłaszanie ustnych uwag 
do protokołu. Radni nie zgłosili takich wniosków i zastrzeżeń. 
W przeprowadzonym głosowaniu jawnym, protokół z XXXV sesji RM został przyjęty 
jednogłośnie -12 głosów „za". 

Ad. 4. 

W trakcie obrad XXXVI sesji radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania: 

- radny Dawid Sobiegraj - zgłosił wniosek w sprawie pogłębienia i oczyszczenia 
przepustów w rowach oraz o wykoszenie poboczy pasa drogowego w miejscowości 
Brzeziny. Radny zaprosił również wszystkich do obejrzenia wystawy poświęconej 
nauczycielce uczącej w szkole w Brzezinach, Pani Władysławie Wiwatowskiej, która 
została zorganizowana w siedzibie Koła Gospodyń Wiejskich w Brzezinach. 

- radny Damian Karwata - poprosił o naprawę ławek na boisku w Rudkach, 
- radny Łukasz Gondek - zapytał, czy jest już coś wiadomo odnośnie utwardzenia 

poboczy na ulicy Brzezińskiej w Szydłowie, 
- radna Katarzyna Skuza - poprosiła o sprawdzenie rowów w miejscowości Solec -

Piaski, które po ostatnich deszczach nawalnych zostały zamulone i uszkodzone. 

Ad. 5. 

W tym punkcie porządku obrad Burmistrz Miasta i Gminy Szydłów przywitał 
Przewodniczącą RM i szanowną Radę, a następnie złożył sprawozdanie z prac jakie 
miały miejsce w okresie między sesjami RM: 
- 7 i 8 sierpnia br. odbyło się Święto Śliwki, które przyciągnęło do Szydłowa bardzo 

dużo gości, 
- w Urzędzie Miasta i Gminy Szydłów uruchomiony został punkt konsultacyjny 
w ramach programu „Czyste powietrze", odbyło się również pierwsze spotkanie dla 
mieszkańców, podczas którego zaprezentowane zostały podstawowe informacje 
dotyczące zasad tego programu, 

- w UMiG w Szydłowie pełnił swój dyżur ekspert z ZUS, który pomagał mieszkańcom 
gminy złożyć wnioski o świadczenie „Dobry Start", 

- na Zalewie Chańcza odbyły się „19. Otwarte Mistrzostwa Województwa 



Świętokrzyskiego Grup Szybkiego Reagowania na Wodzie", w których brała udział 
jednostka OSP z Korytnicy, 

- poinformował, że popularny program śniadaniowy „Pytanie na śniadanie" zawitał do 
Szydłowa, w którym to programie promowano szydłowską śliwkę oraz zwyczaje 
kulinarne z nią związane, 

- brał udział w Dożynkach Wiejskich w Solcu, które zorganizowało Koło Gospodyń 
Wiejskich Solecczanki oraz w Dożynkach Parafialnych w Kotuszowie, 

- uczestniczył w Narodowym Czytaniu książki pt.: „Moralność Pani Dulskiej", które 
zostało zorganizowane przez Miejsko - Gminne Centrum Kultury w Szydłowie 
w budynku synagogi. Na zakończenie Spotkania odbył się koncert pt.: „Muzyka 
Polska", 

- uczestniczył wraz z delegacją seniorów z Gminy Szydłów w imprezie 
pn. „Senioralia", która odbyła się w Muzeum Wsi Kieleckiej wTokarni. Impreza 
zorganizowana była przez Świętokrzyski Urząd Wojewódzki dla seniorów z regionu 
świętokrzyskiego, 

- brał udział w pikniku sportowym w Korytnicy, 
- podpisał w Kielcach wspólnie z Panią Skarbnik Gminy Szydłów umowę na 
termomodernizację Szkoły Podstawowej w Szydłowie. Inwestycja wyceniana na 
ponad 2 min zł zostanie dofinansowana kwotą 1,3 min zł z funduszy unijnych 
i budżetu państwa, 

-18 września br. odbył się finał Pleneru Rzeźbiarskiego w Szydłowie, 
- na zaproszenie Wójta Gminy Raków, Burmistrz uczestniczył w święcie pt. „W dzień 

św. Tekli ziemniaki będziem piekli" w miejscowości Dębno. 

Ad. 6. 

Następnym punktem obrad XXXVI sesji RM w Szydłowie było rozpatrzenie 
projektu oraz podjęcie uchwał. 

Pierwszy rozpatrywany projekt uchwały dotyczy zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szydłów na lata 2021 - 2031, który to projekt przedstawiła 
Skarbnik Gminy Szydłów Pani Alicja Kłonicka, objaśniając, że w załączniku nr 1 do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2031 wprowadzono następujące 
zmiany: 
- wprowadzono środki finansowe na podstawie umowy RPŚW.06.05.00-26-0020/17-
00 na dofinansowanie projektu pn. „Kompleksowa rewitalizacja wyznaczonego 
obszaru na terenie Gminy Szydłów w celu zapewnienia wysokiej jakości życia 
mieszkańców" współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 i harmonogramu prac - w roku 2021 -
zwiększono o 574.832,00 zł do kwoty 2.453.462,00 zł, a w roku 2022 zmniejszono 
o 574.832,00 zł - 1.303.204,26 zł. 

Dochody roku 2021 po zmianach wynoszą 27.428.820,10 zł. 



W roku 2021 zmiany w wydatkach są wynikiem wprowadzonych zmian w dochodach 
oraz zmian w wydatkach. 
Wydatki budżetowe roku 2021 po zmianach wynoszą - 33.295.167,00 zł. 
W przedsięwzięciach wprowadzono zmiany: 
1. Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej - Budowa kanalizacji sanitarnej 

w miejscowości Gacki i modernizacja oczyszczalni ścieków - w roku 2021 
zmniejszono wydatki o 600.000,00 zł, a przeniesiono do roku 2022. 

2. Termomodemizacja budynku użyteczności publicznej - Szkoły Podstawowej przy 
ul. Szkolnej 12 w Szydłowie - zwiększono nakłady na planowane przedsięwzięcie 
o 2.000.000,00 zł na rok 2022. 

3. Kompleksowa rewitalizacja wyznaczonego obszaru na terenie gminy Szydłów 
w celu zapewnienia wysokiej jakości życia mieszkańców - zmniejszono wydatki 
roku 2022 o 574.832,00 zł, a zwiększono na rok 2021 o - 1.174.832,00 zł. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie -12 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXVI/ 202/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem obrad RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szydłów na 2021 rok. Projekt 
ten przedstawiła Skarbnik Gminy Szydłów Pani Alicja Kłonicka, informując, że po 
stronie dochodów wprowadza się następujące zmiany: 
- dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zwiększa się środki 

z dotacji zgodnie z umową RPŚW.06.05.00-26-0020/17-00 na dofinansowanie 
projektu pn. „Kompleksowa rewitalizacja wyznaczonego obszaru na terenie Gminy 
Szydłów w celu zapewnienia wysokiej jakości życia mieszkańców", 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 
2014-2020 i harmonogramu prac - w roku 2021 - 574.832,00 zł. 

Dochody ogółem wynoszą 27.428.820,10 zł. 

Po stronie wydatków wprowadza się następujące zmiany: 
- dział 010 - Rolnictwo i łowiectwo - zmniejszono wydatki o 600.000,00 zł, 
- dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zwiększono wydatki na 

przedsięwzięcie Rewitalizacja Szydłowa o 1.174.832,00 zł. 
W załączniku do uchwały „Dotacje celowe w roku 2021" - zmniejszono kwotę dotacji 
o 6.000,00 zł. 
Wydatki po zmianach wynoszą - 33.295.167,00 zł. 



Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona -12 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXVI/ 203/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem obrad RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
i podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Szydłowie. Projekt ten przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy 
Szydłów Andrzej Tuz informując, że proponowana zmiana zapisu § 10 pkt 2 Statutu 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Szydłowie ma na celu 
dostosowanie statutu SPZOZ do planowanych zmian komórek organizacyjnych 
w SPZOZ, w związku z planowanym otwarciem gabinetu rehabilitacji dla dzieci 
i dorosłych oraz zakończeniem funkcjonowania poradni medycyny pracy, 
spowodowanego brakiem kadry medycznej. Po dokonanej zmianie § 10 pkt 2 będzie 
miał brzmienie: 
„W Ośrodku Zdrowia w Szydłowie funkcjonują następujące komórki organizacyjne: 
- poradnia podstawowej opieki zdrowotnej, 
- poradnia dla dzieci, 
- poradnia otolaryngologiczna, 
- gabinet pielęgniarki środowiskowej - rodzinnej, 
- gabinet położnej środowiskowej - rodzinnej, 
- gabinet medycyny szkolnej, 
- poradnia ginekologiczno - położnicza, 
- pracownia USG, 
- gabinet EKG, 
- punkt szczepień, 
- gabinet zabiegowy, 
- gabinet rehabilitacji leczniczej dla dzieci i dorosłych." 

Radny Marek Skuza zapytał o termin otwarcia gabinetu rehabilitacji dla dzieci, 
a radna Pani Katarzyna Skuza o termin otwarcia poradni ginekologiczno-położniczej. 
Burmistrz odpowiedział, że jeśli wszystkie dokumenty, które zostaną przesłane do 
Wojewody Świętokrzyskiego będą zatwierdzone, to będzie to w najbliższym czasie, 
w październiku br. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie -12 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXVI/ 204/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 



Następnym punktem obrad sesji RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie 
Gminy Szydłów do Wiślańskiego Klastra Energii. Projekt ten przedstawił Burmistrz 
Miasta i Gminy Szydłów Andrzej Tuz. 

Gmina Szydłów, podejmuje działania zmierzające do walki z niską emisją, 
rozwojem odnawialnych źródeł energii (OZE) na potrzeby własne, mieszkańców oraz 
lokalnych przedsiębiorców. Gminy: Bogoria, Łubnice, Oleśnica, Osiek, Połaniec, 
Rytwiany, Szydłów planują zawiązanie lokalnej społeczności energetycznej -
Wiślańskiego Klastra Energii. 
Dzięki sprzyjającym zmianom w legislacji oraz pojawiającymi się możliwościami 
pozyskania dofinansowania dedykowanego dla Klastrów Energii m.in. z Krajowego 
Programu Odbudowy z przeznaczeniem na inwestycje wykorzystujące odnawialne 
źródła energii, zawiązane porozumienie o powołaniu klastra energii stworzy 
możliwość wnioskowania o dofinansowanie oraz zwiększy szanse na pozyskanie 
środków zewnętrznych. Celem klastra energii jest: 
- ograniczenie niskiej emisji na terenie Członków Klastra, będących jednostkami 

samorządu terytorialnego, w tym poprzez inwestycje w OZE; 
- zwiększenie bezpieczeństwa energetycznego poprzez dywersyfikację źródeł 

energii; 
- rozwój OZE ze szczególnym naciskiem na rozwój rozproszonej energetyki 

prosumenckiej; 
- edukacja ekologiczna w zakresie OZE; 
- wspieranie innowacyjnych technologii w zakresie efektywnego zarządzania energią 

(ICT i OT). 
Mając na uwadze powyższe, a zwłaszcza możliwość podniesienia jakości życia 
mieszkańców samorządów oraz pozyskania w przyszłości środków zewnętrznych na 
nowoczesne działania w zakresie odnawialnych źródeł energii, sprzyjające rozwojowi 
nowoczesnej i przyjaznej środowisku gospodarki energetycznej, podjęcie 
przedmiotowej uchwały uznaje się za celowe. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie -12 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXVI/ 205/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Następnym punktem obrad XXXVI sesji było rozpatrzenie projektu i podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Szydłów. Projekt ten przedstawił podinsp. ds. Gospodarki 
przestrzennej, ochrony przyrody Pan Paweł Kluszczyński. 
Zmiana studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Szydłów spowodowana jest potrzebą aktualizacji obowiązującego studium, 
które zostało uchwalone w 2001 r. 



W związku ze zmianą zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy 
oraz potrzebą dalszych zmian oraz w odpowiedzi na wnioski o zmiany przeznaczenia 
terenów, wprowadzono przedkładane zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Szydłów. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie -12 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXVI/ 206/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem obrad RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 17.08.2021 r. (data wpływu 
18.08.2021 r.) na Burmistrza Miasta i Gminy. Projekt ten przedstawiła i omówiła 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Katarzyna Skuza. 

Po dokonaniu analizy treści skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Szydłów oraz 
po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, uznaje się za 
bezzasadną skargę z dnia 17 sierpnia 2021 r. z uwagi na to, że skarga dotyczy min. 
kwestii, które podlegają rozstrzygnięciu przez sąd powszechny. Skarżący może 
wnieść stosowne powództwo do sądu powszechnego celem rozpatrzenia sprawy 
i ostatecznego rozstrzygnięcia sporu. Rada Miejska w Szydłowie nie jest organem 
właściwym do rozstrzygania tego typu sporów. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie -12 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXVI/ 207/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Następnym punktem obrad RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
i podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w celu 
uzyskania opinii dotyczących zmian statutów jednostek pomocniczych Gminy 
Szydłów. Projekt ten przedstawił Sekretarz Gminy Szydłów - Janusz Sowa. 

Wymóg przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w zakresie 
proponowanych zmian statutów jednostek pomocniczych (sołectw) wynika 
z obowiązków określonych w ustawie z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym. Zgodnie z przepisem art. 5a ust. 1 cyt. ustawy zasady i tryb 
przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami gminy określa uchwała rady gminy. 
Podjęty w 2020 r. zamiar przeprowadzenia konsultacji w przedmiotowej sprawie nie 
został zrealizowany z powodu panującej na obszarze Polski pandemii COVID-19 
i wprowadzonymi w związku z tym ograniczeniami w życiu społecznym i publicznym, 
dotyczącymi między innymi zakazu organizacji zebrań publicznych. 
Proponowane zmiany statutów sołectw wynikają z zamiaru dostosowania okresu 
trwania kadencji organów sołectw do kadencji organów samorządu gminnego. 

i i 



Ze zmian ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (jednolity tekst Dz. 
U. z 2021 r. poz. 1372) wynika bowiem, iż kadencja organów samorządu trwa 5 lat, 
natomiast statuty jednostek pomocniczych określają kadencję organów sołectwa na 
4 lata. Konsultacje przeprowadzone zostaną w terminie do dnia 31 marca 2022 r. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie -12 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXVI/ 208/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Ad. 7. 

Odpowiedzi na zapytania udzielił Burmistrz Andrzej Tuz: 
- pogłębienie i oczyszczenie przepustów w rowach oraz o wykoszenie poboczy pasa 

(0 drogowego w Brzezinach zostanie wykonane w najbliższym czasie, 
- ławki przy boisku w Rudkach - naprawa ławek została już zlecona odpowiedzialnym 
służbom UMiG.i zostanie to wykonane niezwłocznie. Wykonawca, któremu zlecono 
wykonanie listew na ławki miał trudności z zakupem drewna i stąd wynikło 
opóźnienie, 

- utwardzenia poboczy na ulicy Brzezińskiej - problem ten już kilka razy był zgłaszany 
do Zarządu Dróg Powiatowych w Staszowie i jest bieżąco monitorowany, na jutro, tj. 
21 września br. też ma zaplanowaną rozmowę z dyrektorem Zarządu Dróg 
Powiatowych i ponownie będzie rozmawiał o tym problemie. Sam również 
doskonale zna problem, bo często jeździ tą drogą i zdaje sobie sprawę jakie 
niebezpieczeństwo stwarzają ubytki w poboczach tej drogi, 

- problem zamulonych i uszkodzonych rowów w Solcu-Piaskach zostanie zgłoszony 
do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

£ Ad. 8. 

W tym punkcie obrad XXXVI sesji RM zgłoszono następujące wnioski i informacje: 
- radny Łukasz Gondek - zapytał Burmistrza o jakość wody w wodociągach Szydłów 

i Osówka. 
Burmistrz odpowiedział, że nieoficjalnie wiadomo jest, że woda w tych wodociągach 
jest zdatna do spożycia. Informacja jest nieoficjalna ze względu, iż wiadomo to 
w oparciu o rozmowę telefoniczną z PPIS w Staszowie, a oczekujemy na 
prawomocną decyzję. Burmistrz poinformował także, że w stwierdzeniu, przez 
Sanepid, że woda w wodociągach Szydłów i Osówka jest niezdatna do spożycia, 
Gmina podjęła niezbędne kroki celem zabezpieczenia dostaw wody dla 
mieszkańców korzystających z tych wodociągów. Jednocześnie wyraził 
podziękowania dla członków jednostek OSP Gminy Szydłów, którzy wzięli udział 
w dostawach wody. 

- radny Robert Prostak - zwrócił się z prośbą do Burmistrza o wykonanie robót 



zabezpieczających wypłukiwanie przez opady deszczu kamienia z drogi łączącej ul. 
Uroczą z ul. Kazimierza Wielkiego - obecnie po każdorazowych opadach deszczu 
na ul. Kazimierza Wielkiego pracownik gminy zbiera wypłukany kamień z tej drogi. 
Burmistrz odpowiedział, że podejmie niezbędne czynności celem zabezpieczenia tej 
drogi, tj. łącznika ulic Uroczej i Kazimierza Wielkiego przed wymulaniem z niej 

Następnie Burmistrz poinformował radnych, że Gmina złożyła 3 wnioski na 
inwestycje w ramach programu „Polski Ład" i wnioski te dotyczą: 
- budowy przedszkola wraz ze żłobkiem w Szydłowie, 
- rozbudowy oczyszczalni ścieków w Szydłowie, 
- budowy i remont dróg w gminie. 

Natomiast do programu realizowanego przez Świętokrzyski Urząd 
Wojewódzki, którego celem jest remont i odbudowa dróg uszkodzonych przez 
nawalne opady deszczu, Gmina Szydłów zgłosiła 21 odcinków dróg i przebudowę 
mostu w Kotuszowie, przy czym kosztorysowa wartość robót tylko przy ostatnim 
obiekcie to kwota ok. 4 min zł. W chwili obecnej oczekujemy na dokonanie oględzin i 
szacunków zgłoszonych obiektów, co dokonać ma komisja powołana przez 
Wojewodę Świętokrzyskiego. 
Ponadto Burmistrz poinformował zebranych, że do takiego samego projektu, który 
miał być realizowany w latach poprzednich, w Gminie Szydłów zostało 
zakwalifikowane 14 odcinków dróg, jednak program ten nie był realizowany, a środki 
finansowe, którymi dysponował program zostały przeznaczone i wykorzystane na 
zwalczanie i przeciwdziałanie pandemii COVID-19. 

Na zakończenie swojego wystąpienia Burmistrz poinformował radnych, iż 
w najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na termomodernizację szkoły 
podstawowej w Szydłowie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad sesji został 
w pełni zrealizowany i dokonała zamknięcia obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej 
w Szydłowie. 

Protokołował 

kamienia. 

Ad. 9. 


